

NEW YORK CITY RESIDENTS ALLIANCE

Youth 4AM

SHSAT & PUBLIC SPEAKING SUMMER CAMP

开学须知

1) 请务必带上以下报名文件和学生学习用品在 7/8 号报到。

- 100 美元的现金报名费
- 填写完整的表格（三张：肖像录像授权书，学生紧急情况联系卡，免责声明）
- 笔记本和铅笔及钢笔
- 瓶装水

2) 报到和上课时间地点

曼哈顿地址: **9A Henry Street, New York, NY**

曼哈顿 时间: 9:30-12:30; 周一到周四, 7/8-8/8

布鲁克林地址: **耆康老人活动中心 6506 Bay Parkway, Brooklyn, NY 11204.**

布鲁克林时间: 2:00-5:00; 周一到周四, 7/8-8/8

皇后区地址: **135-11 40th Road, 2nd Fl, Flushing 11354; Honing Adult Day Care Center**

皇后区时间: 2:30-5:30; 周一到周四, 7/8-8/8

3) 我们将为每位完成报名程序的学生发放 T 恤衫一件和 SHSAT 练习册一本。

4) 夏令营规则一

家长接送小孩请注意安全。接小孩不得迟到。

请每位家长务必告诉自己的孩子如下规则:

每一位学生应该尽量做到不迟到不早退。如有特殊情况需要晚到或早退, 请家长务必告知夏令营的负责人。

每一位学生应记住每天需要携带自己的 SHSAT 教材, 笔记本, 笔, 瓶装水到学校。

每一位学生应该听从夏令营老师和助教的安排。对待同学团结礼貌友爱。上课不得打闹聊天或有其它扰乱次序的行为。如果学生有三次以上扰乱次序纪律的行为, 将被开除出夏令营。

每一位学生放学后应该确保自己的课桌与地面干净。教室整洁。

每一位学生应该上课聚精会神, 不懂的题目询问老师, 课堂讨论时间要积极参与。

5) 课程安排

每天课程安排如下:

周一和周三：数学独立练习，数学讲解，演讲练习 各一小时
周二和周四：英语独立练习，英语讲解，演讲练习各一小时

- 5) 请在报名前后加入居民联盟的学区群（譬如，布鲁克林群，曼哈顿群，皇后区有 25, 26 和 28 学区群）。请扫码添加 NYCRA1 微信号。
- 6) 如有紧急情况请与夏令营的督班负责人联系。我们将在开学第一天组建各夏令营点的微信群，以方便家长和老师之间的联系。
- 7) 请用下面二维码关注居民联盟，以便随时关注追踪我们关于夏令营的报道。
- 8) 请每天查看来自 Youth4AM@ranyc.org 的 Email.



Scan the QR code to add me on WeChat

NEW YORK CITY RESIDENTS ALLIANCE

Youth 4AM

SHSAT & PUBLIC SPEAKING SUMMER CAMP

Camp Orientation on July 8th

We are excited that our camp will soon start. Please read this document very carefully before you and your child come to the first day/camp orientation on July the 8th.

- 1) Please bring the following to your registered camp
 - \$100 cash for camp registration fee
 - Hard copy of the photo release form, emergency contact form and liability waiver form. Please make sure to email us the forms if you have not done so.
 - Notebook, pencil and pen for your child
 - Bottled water for your child
- 2) Time for orientation and daily camp. Please try to arrive half an hour early for T-shirt and camp book distribution.

Manhattan camp: **9A Henry Street, New York, NY**

Time: 9:30-12:30; 周一到周四, 7/8-8/8

Brooklyn camp address: **耆康老人活动中心 6506 Bay Parkway, Brooklyn, NY 11204.**

Time: 2:00-5:00; 周一到周四, 7/8-8/8

Queens camp: **135-11 40th Road, 2nd Fl, Flushing 11354; Honing Adult Day Care Center**

Time: 2:30-5:30; 周一到周四, 7/8-8/8

- 3) Every student will receive a camp T-shirt and an SHSAT practice book.
- 4) Rules for the camp and code of conduct

Please execute safe drop-off and pick up. No late pick-up is allowed.

Please go over the following rules with your child:

Every student should put his/her best effort in camp activities!

Every student should try not to be late or leave early. If a child frequently needs to leave early or arrive late, please notify the camp supervisor.

Every child should come with his/her SHSAT book, notebook, pen/pencil and bottled water.

Every student should follow and respect the camp teacher and teacher assistants' instruction. Be polite and friendly to our fellow camp students. No chatting or other misbehaviors during camp time. Three violations of camp rules will result in being expelled from the camp.

Please make sure that the desks, floor and classroom are clean and tidy at the end of the camp day.

Every student should focus during class time. Do not be afraid of asking questions, and be an active contributor during class discussion time.

5) Daily camp plan

Mondays & Wednesdays:

Math independent practice, math review, public speaking (55 minutes)

Tuesdays & Thursdays:

ELA independent practice, ELA review, public speaking (55 minutes each)

Advanced students may choose some AMC8 practice questions provided by the teachers upon request, or read her/his own book if finishing practice early.

5) Please download WeChat, and install WeChat if you don't have the WeChat on your phone yet. WeChat is a social media APP that is similar to Facebook, but more convenient than Facebook. After installing WeChat, please add our WeChat account NYCRA1. You may also request to be a member of our school district WeChat group (e.g., we have District 25, 26, and 28 group for the Queen camp).

6) In case there is any emergency, please contact our camp supervisor. We will form a WeChat group for each camp for the convenience of communication among members of the camp.

7) Please remember to check the emails from Youth4AM@ranyc.org on a daily basis.

8) Please use the barcode below to follow the activities related to the camp and other activities of the NYCRA.



Scan the QR code to add me on WeChat